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2014Z07400 

Vragen van de leden Cegerek, Nijboer en van Dekken (allen PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over overlast vanwege 
laagfrequent geluid (ingezonden 22 april 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met de klachten van inwoners uit onder andere de gemeente 
Zuidhorn over de aanwezigheid van laagfrequent geluid? 

Vraag 2
Wat is de oorzaak van het laagfrequente geluid in die omgeving? 

Vraag 3
Welke acties heeft u ondernomen naar aanleiding van de brief van de 
burgemeester van Zuidhorn, die op 11 februari 2013 aan u is gericht, waarin 
deze problemen onder uw aandacht zijn gebracht?
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